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Legnica, dnia 21 sierpnia 2023 r. 

  
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 
 

Z A P Y T A N I E  nr 204/ ZA /23 

 

Dotyczy:  Wycinki drzew przy ul. Franciszkańskiej oraz odpowiedniego zabezpieczenia tymczasowego 

chodnika. 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

odpowiadając na zainteresowanie i słuszne obawy mieszkańców proszę o zajęcie stanowiska  

w sprawie wycinki drzew przy ul. Franciszkańskiej. 

 

Przy budowie apartamentowca Książęca 24 wycięto zdrowie drzewa, zgodnie z informacją przekazaną 

w odpowiedzi na moją interpelację nr GOS.0003.26.2021.XIV z dnia 1 grudnia 2021 r. bez zgody,  

która była uwarunkowana pozwoleniem na budowę: 

 

„na podstawie zapisów art. 83d ust. 5 ustawy o ochronie przyrody, usunięcie drzew z terenu nieruchomości 

położonej przy ul. Książęcej, uwarunkowano uzyskaniem ostatecznej decyzji o pozwoleniu na budowę. 

Ponieważ z uzyskanych informacji wynika, że przed usunięciem drzew na rzecz inwestora nie wydano 

pozwolenia na budowę prowadzone jest w tej sprawie postępowanie wyjaśniające.” 

 

Dzisiaj mieszkańcy zwracają uwagę na fakt, iż w ciągu ulicy Franciszkańskiej nie są należycie zabezpieczone 

drzewa uschnięte, które znajdują się w bezpośrednim sąsiedztwie tymczasowego chodnika, z którego korzysta 

wielu mieszkańców. 

 

Wobec powyższego proszę o udzielenie odpowiedzi na pytanie: 

1. Czy osoba odpowiedzialna za bezpieczeństwo mieszkańców nie dostrzega faktu,  

iż 11 uschniętych drzew bezpośrednio zagraża bezpieczeństwu mieszkańców, a wciąż wycina 

się drzewa zdrowe? 

2. Z informacji przekazanej przez mieszkańców miesiąc temu wycięto kolejne pięć drzew – 

proszę o udzielenie informacji czy osoba odpowiedzialna za wycinkę otrzymała na to zgodę, 

czy podobnie jak ww. przypadku zrobione zostało to bez zgody odpowiednich organów? 
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Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie i wskazuję, że podjęty problem 

dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie, co wypełnia wymogi wynikające wprost  

z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. 

poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadne zarówno na 

gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 
 

 

Aleksandra Krzeszewska 


